
Poř.číslo v roce 1
Datum konání 4.1.2023
Odesláno Mandát, Jiránek, Daňková, Horký, , Baranyi, Rujbr, Beneš, Slavík, Havlík
Nepřítomen Heral, Kurfurstrová, Zemanová,Dudek, Budín

Kontrolni komise Svobodová
Za sekretariát Kozlovská
Hosté

2015-07-01 VMO
Došlo k dohodě s panem Špulákem.Jeho požadavek na omezení přístupu vozidel stavby byl vyřešen
Starosta předložil k odsouhlasení dohody mezi Sokolem a p.Fasorou.Dohoda obsahuje požadavek na
zkrácení haly o 5m a její snížení o 1m a závazek, že Sokol nebude vyvíjet žádnou činnost, která by
směřovala k zániku borovic na současném valu na hranici našeho pozemku.

Otázka – podepsat předloženou dohodu?
Ano…….12
Ne………0
Zdržel se……….0
Výsledek: Starosta a jednatelem podepíší navrhovanou dohodu s p.Fasorou

Podepsáno oboustranně. Dohoda předána na sekretariát. Splněno

Bylo vypsáno VŘ na dodávku části A, což je tenis plus stavby společné i pro halu.
Obeslány tyto společnosti: Šmak, Šmerda, Adapta a Sais Brno.
Uzávěrka VŘ je v pondělí 30.1. a následující den v 10h je otvírání obálek, kterého se zúčastní:
Za výbor se má zájem zúčastnit br. Beneš, ses. Zemanová a Kurfürstová
Za tenis ještě nebylo s tenisem jednáno
Na příštím výboru bude ustanovena výběrová komise složená ze členů výboru a tenisu.

Spol.ADAPTA napsala, že o zakázku nemá zájem, SAIS nereagoval vůbec.

Otvírání obálek:
Otvírání se zúčastní br. Beneš, ses. Zemanová a Kurfürstová. Předseda br. Beneš
Bude proveden zápis o obsahu nabídky. Je na rozhodnutí jednotlivých uchazečů, zda se otvírání
obálek zúčastní.
Podklady budou předány výběrové komisy, která udělá konečné rozhodnutí, které bude předloženo na
příští výborové schůzi 8.2.
Složení komise: Jiránek- předseda, Slavík a Baranyi -členové

2022-04-01 Bezpečnost budovy
Byly stanoveny následující podmínky.
Vstup bude realizován pomocí programovatelných čipů. Zámky budou na hlavních vchodových dveří a
na vstupu do tělocvičny.
Dálkové ovládání bude ze sekretariátu, z tělocvičny, bytů a z MATÁTY
Byla navržena cena 100000Kč bez DPH
Termín realizace byl/nebyl domluven do 31.1.-2023
Otázka-přijmout navrhované řešení za uvedenou cenu?
Ano…….12
Ne………0
Zdržel se………0
Závěr : Navrhovaná cena a řešení byly přijaty.
Br.Dudek-nemocen. Neznáme stav řešení



2022-04-03 Výměna okna v šatně- nářaďovna
V šatně v 2NP je rozpadlé okno, které neplní ani základní účel. Bylo rozhodnuto, že okno bude
vyměněno.
Problém částečně vyřešen, je třeba provést zapravení z vnitřní části budovy. Br. Slavík řeší
s dodavatelem.
Zajišťuje: br.Slavík
Termín:7.12.2022
Dokončeno

2022-09-01 Sklepní kanalizace
Již je funkční, zbývá dořešit povrchovou úpravu a svod dešťové vody do kanalizace. Jak informoval
br.Dudek, jsou nějaké závady na PD. Průběžně je tento problém řešen br.Dudkem.

2022-11-01 Reklama na tělocvičnu
Bylo rozhodnuto umístit reklamu na využití tělocvičny. Reklama bude dána na stránky jednoty a do
Severníku
Zajistí: stránky br.Baranyi

Severník starosta
Termín: 7.12.2022
Splněno

Nové úkoly
2023-01-01-Zasedací místnost
Do budoucna bude využívána jako klubovna. Všichni členové výboru budou mít klíče od hl. dveří na
sekretariát. Zasedací místnost bude udržována v pořádku a čistotě. Bude zaveden sešit, kde bude
zapsán datum, termín návštěvy a jméno člena výboru, který je zodpovědný za návštěvu. Bez
doprovodu člena výboru není možné místnost použít.
Zajistí:ses.Kozlovská
Termín: 15.1.2023

2023-01-02 Oprava oplechování střechy
Je poškozena část střechy nad novou fasádou. Je třeba zajistit prohlídku, návrh řešení a cenu. Zároveň
s tímto zásahem bude provedena nová zateplená fasáda boční stěny budovy.
Zajistí:br.Slavík
Termín: 8.2.2023

ČOS - Členské příspěvky na rok 2023
- děti, mládež, senioři 200 + 100 tj. 300,- Kč
- dospělí 500 + 100 tj. 600,- Kč
K navýšení dochází na základě usnesení13. Sjezdu ČOS o povinné sletové známce v nominální
hodnotě 100 Kč pro rok 2023. Celá částka bude použita na přípravu a organizaci XVII. všesokolského
sletu 2024.
Byla stanovena výše poplatků na mandatorní výdaje pro rok 2023 na 650Kč , s tím, že od roku 2024
a dále bude tato výše upravována o inflaci za předchozí rok

Valná hromada proběhne 22.3.2022 v tělocvičně

Byly odsouhlaseny následující smlouvy:
-KTS Ekologie – Heroltice svoz odpadu na rok 2023

- DPP: florbal trenér – Tománek, Rujbr, Hell, Roubal, Heralová
úklid tělocvična - Daňková

Příští schůze 8.2.2023 v 18h.
zapsal starosta
Josef Jiránek




